

NEW BRUNSWICK/NOUVEAU-BRUNSWICK

CERTIFICATE OF REGISTRATION

No. 1999-30438

Final prospectus dated:1999/12/08

This is to Certify that Primetech Electronics Inc. has/have made application to the Administrator under the Security Frauds Prevention Act for permission to do business in the Province of New Brunswick under the provisions of the Act as a security issuer and has/have complied with the provisions of the Act. Detailed information respecting the Company and its securities or the broker, salesman or sub-agent is on file at the office of the Registrar for public inspection. The said security issuer is/are permitted to do business in the Province of New Brunswick. This certificate is subject to the terms and conditions on any attached Schedule A.

NOTICE: The attention of the public is directed to the fact that, while the holder(s) of this certificate of registration is/are authorized to sell securities in the Province of New Brunswick under the provisions of the Security Frauds Prevention Act, the Administrator in no wise recommends the securities offered for sale by the holder(s) of this certificate as an investment.

DATED 1999/12/09

This Certificate expires 2000/12/09

By Order of the Administrator under the
Security Frauds Prevention Act

“Andrew Nicholson”

Andrew Nicholson
Deputy Administrator,
Capital Markets
Per Registrar

SEDAR #224288

NEW BRUNSWICK/NOUVEAU-BRUNSWICK

CERTIFICAT D'ENREGISTREMENT

No. 1999-30438

Date de prospectus:1999/12/08

Le présent certificat atteste que Primetech Electronics Inc. a/ont demandé à l'Administrateur la permission de faire affaire dans la province du Nouveau-Brunswick en vertu de la Loi sur la protection contre les fraudes en matière de valeurs à titre de Émetteur de valeur et que le(s) nommé(s) s'ect' conformé(e)/se sont conformé(e)s aux dispositions de cette loi. Le bureau du registraire possède dans ses dossiers des renseignements détaillés, que le public peut consulter, au sujet de la compagnie et de ses valeurs, ou au sujet du courtier, du vendeur ou du sous-agent. Et l'Émetteur(s) de valeur est autorisé(s) /sont autorisé(e)s à faire affaire dans la province du Nouveau-Brunswick. Le présent certificat est assujéti aux conditions de toute Annexe A ci-jointe.

AVIS: L'attention du public est attirée sur le fait que, bien que le(s) détenteur(s) du présent certificat d'enregistrement soit (soient) autorisé(s) à vendre des valeurs dans la province du Nouveau-Brunswick, en application des dispositions de la Loi sur la protection contre les fraudes en matière de valeurs, l'Administrateur ne recommande en aucune manière comme investissement les valeurs que le détenteur du présent certificat offre à la vente.

FAIT 1999/12/09

Ce certifat expire 2000/12/09

Par ordonnance de l'Administrateur
en vertu de la Loi sur la protection
contre les fraudes en matière de valeurs

Pour l'Administrateur, Donne Smith

"Andrew Nicholson"

Andrew Nicholson
Aministrateur adjoint,
Marchés capiteaux